## 尊敬的代理人,

为进一步提升我们的服务,自 **2016 年 8 月 8** 日起,马来西亚航空北京、上海、广州和厦门的票务预订服务将统一由全球票务预订中心处理。

如需预订或变更马航机票,请联络马航全球票务预订中心 **400 601 5331** (中国内地专线)。中文服务时段为每周一至周五早 9 点至晚 5 点; 英文服务时段为每天 24 小时。与此同时,您也可以登录马航网站www.malaysiaairlines.com 预订机票。

感谢您一如既往的支持,如若给您带来不便,我们深表歉意。

马来西亚航空			

Dear Trade Partner,

In order to provide better service, we would like to inform you that as of **8**<sup>th</sup> **August 2016**, Malaysia Airlines Reservations and Ticketing service in Beijing,

Guangzhou, Shanghai and Xiamen will be consolidated under our Global Contact Centre.

If you would like to book or make changes to your Malaysia Airlines ticket, you can do so by contacting the Malaysia Airlines Global Contact Center

Reservations and Ticketing hotline at **400 601 5331** (for mainland China), available from 9:00 am – 5:00 pm, Monday through Friday for Mandarin.

English calls are available 24 hours a day, 7 days a week. Alternatively, you can also book your flights via our website at <a href="https://www.malaysiaairlines.com">www.malaysiaairlines.com</a>

We thank you for your continued support and regret any inconvenience caused.

**Malaysia Airlines**